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Florin Spataru, despre înfiintarea AMEPIP: Ma astept ca management-ul

companiilor de stat monitorizate sa devina profesionist

Consiliile de administratie din  companiile de stat monitorizate pe baza unor indicatori de performanta  vor

deveni profesioniste, aspect care se va reflecta în rezultatele  financiare, în cresterea veniturilor statului,

considera Florin-Marian  Spataru, consilier de stat în cadrul Cancelariei prim-ministrului.

"Daca ne referim strict la OCDE (Organizatia pentru Cooperare si  Dezvoltare Economica, n.r.), una dintre

masurile pe care le-am luat a  fost înfiintarea Agentiei pentru Monitorizarea si Evaluarea  Performantelor

Întreprinderilor Publice (AMEPIP). Ma astept ca, în  perioada urmatoare, management-ul sau Consiliile de

administratie din  companiile de stat sa devina unele profesioniste, pe baza unor  indicatori de performanta, aspect

care se va observa atât în rezultatele  financiare, cât si în cresterea veniturilor statului. O urmatoare etapa  ar trebui

sa fie, din punctul meu de vedere, aceasta capitalizare sau  iesire pe piata, fie ca vorbim de privatizare sau de

emiterea unor  bonduri care sa duca la îndeplinirea unor obiective mari", a mentionat  Florin-Marian Spataru, la

"Forumul Investitorilor - 2024: Provocarile si  oportunitatile anului", organizat de Ziarul Bursa.

Agentia pentru Monitorizarea si Evaluarea Performantelor  Întreprinderilor Publice (AMEPIP) functioneaza în

subordinea Guvernului  si în coordonarea prim-ministrului, prin Secretariatul General al  Guvernului.

Totodata, Florin Spataru a mai spus ca România are un obiectiv pe termen  lung pe care si l-a asumat, respectiv

decarbonizarea raportat la 1990.

"Din perspectiva mea, ar trebui sa ne uitam peste 2024 pentru ca avem un  alt obiectiv pe termen lung pe care ni

l-am asumat, decarbonizarea  României raportat la 1990, scaderea cu 90% a emisiilor de carbon, a  emisiilor de

gaze cu efect de seara. Pâna acum acest obiectiv a fost  realizat pur si simplu prin reducerea unor emisii: industrie, 

transporturi, centrale pe carbune, de acum încolo va trebui sa investim  masiv. Înseamna ca 300 de milioane de

dolari vor trebui atrasi prin  fonduri europene, bugete de stat, mediu privat, pentru a realiza aceasta 

decarbonizare", a mai spus Spataru.
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